
Zápis z porady vedení konané dne 18. 2. 2013 

Přítomni: Kohoutková, Šrubařová, Dostál, Ledvinka, Holub, Regner, Račanský, Matyska, 

Bartošek, Křenek 

Omluveni: Novotná Buršíková 

1. Rozpočet 

– Dle sdělení kvestora bude dnes rozeslán materiál k rozpisu rozpočtu 2013.  

Jednání na vedení proběhne 19. 2., následně 26. 2. bude rozdělení rozpočtu na 

programu jednání kolegia rektora. 

2. Kontrola úkolů z poslední porady 

– Kolegium – vyjádření k návrhu webu – úkol zůstává (odpovídá kolegium) 

– Kolegium – plán kontrol – úkol zůstává – konečné návrhy budou zaslány 

nejpozději do 21.2.2013 na adresu  kolegium@isc.muni.cz 

– Inventura služeb poskytovaných ÚVT (zprávu podá Regner na kolegiu 4. 3. 

2013) 

– Návrhy na funkční příplatky pro vedoucí – zaslány návrhy od všech divizních 

s výjimkou Křenka 

– Kontrola nastavení – vedoucí zkontrolují, zda vidí dobře podřízené 

v personalistice. Po dokončení nastavení  liniové struktury ( předpoklad do 

22.2.2013)  je třeba připravit projektové řízení v podobě návrhu projektových 

týmů včetně vedoucích a stručného obsahu a cíle projektu.  

– Kontrola pracovišť – divizní si zkontrolují, v jakém stavu jsou jejich divize na 

webu, kontakty, lidi, projekty a telefony. S případnými chybami se obrátí na 

Kohoutkovou. Hlavně je třeba dávat pozor na křížení liniových a projektových 

úvazků a vazby projektů na pracoviště. 

– Nový úkol – konečný návrh funkčních telefonních klapek do 25. 2. 2013 

– Google groupware a případná podpora – info ve věci podal Regner, předloží 

návrh řešení a zodpovědnou osobu, která by se této otázce věnovala a případně 

koordinovala testování vybraných segmentů (kalendář, úkolovník apod.) 

v rámci vedení ÚVT 

 

3. Různé 

– Regner – podal dílčí informace o jednání se zástupci CEITEC  týkající se plánu 

organizace technických služeb jednotlivým pracovištím a výzkumným týmům. 

Hlavním problémem je nastavení systémové koordinace služeb, k čemuž je 

nutné zpracovat analýzu stavu a poté komplexní návrh řešení. Vše je nutné 

projednat s vedením CEITEC (odpovídá Regner, s podporou Veselého) 

– Veselý podal informaci o schůzce se zástupkyní Microsoftu pro oblast školství 

– Veselý informoval, že se zúčastní porady tajemníků dne 20.2.2013 

– Dne 20. 2. 2013 se zasedání Rady pro výstavbu zúčastní Veselý a Pištěk – na 

programu jsou stavby FI 

– Ledvinka podal informaci o zahájení rekonstrukce místnosti 550 – ukončení 

dle harmonogramu 
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– Ledvinka informoval o svolání jednání 19. 2. 2013 v 10.30 hod. – koncepce 

projektové podpory v rámci ekonomicko-správního oddělení 

– Holub podal zprávu o jednání na RMU  se Šrutkem (krizové řízení) ve věcech 

týkajících se podmínek pro tel. ústřednu a Diesel agregát – nejsou dány krizové 

limity a podmínky. Plán krizového řízení se zpracovává a bude nám poskytnut. 

– Holub – podkladový materiál k tel. ústřednám pro vedení MU je třeba 

zpracovat a v první verzi předložit do podzimu 2013 

– Matyska informoval kolegium o jednání s Peňázem o variantách řešení 

redislokací střediska Teiresias. Upozornil přitom také na požadavek ÚVT pro 

zajištění prostor na fotografování studentů, které zajišťuje ÚVT 

– Matyska informoval o výzvě OP komercionalizace výsledků výzkumu. Vedení 

MU rozhodlo, že bude podán jeden projekt, a to v oblasti ICT, řešitelem bude 

FI ve spolupráci s ÚVT. Předpokládá přímé zapojení ÚVT prostřednictvím 

doc. Račanského a dr. Holuba, je nutné obratem poskytnout podklady. 

– Matyska informoval kolegium o záměru jednat s děkanem FI o dislokacích 

ÚVT po dokončení probíhající stavby (cca druhá polovina 2014) 

– Kohoutková informovala, že probíhají jednání o technických otázkách 

nastavení dle nové smlouvy s T-mobile 

– Kohoutková dále informovala o aktuálním stavu konzultací ohledně přesné 

formulace závěrů ze schůzky o spisové službě. Připraví koncept sdělení 

kancléřce – termín do 21. 2. 2013 

– Konference a valné hromady EUNIS, která se koná ve čtvrtek, se zúčastní 

Kohoutková, následně podá info o licencích 

– Dostál – z důvodu zapojení do elektronické aukce (nabídka v rámci 

MeDiMedu) je nutné mít kvalifikovaný certifikát. Ten bude vystaven na doc. 

Dostála, který jej použije v připravované elektronické aukci. Případné další 

použití tohoto certifikátu či vystavení dalších bude řešeno až v návaznosti na 

nasazení spisové služby a související PKI infrastruktury. 

– Bartošek informoval o jednání na RMU k otázkám pojištění majetku v projektu  

VaVpI, o výsledku bude informovat  

– Zástup sekretářky ředitele – bude nutné zřídit adresu sekretariat@ics.muni.cz 

přes ni bude k dispozici sekretářka a/nebo ji zastupující osoba. 

– Termín příštího zasedání kolegia:  25.2.2013  v 11 hod. 

 

 

Zapsala:      Schválil: 

Šrubařová                             Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 
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